
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 5. december 2017 kl. 17.00 

 

Fraværende: Kathe og Peter. 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 7. november 2017 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev udsat til næste bestyrelsesmøde. 

 

2. 

Bentes bunke. Trappen fra etape 14 ned til den kommunale sti er blevet repareret. En renovationsbil har 

påkørt og ødelagt et af vores vejskilte. Bente har kontakt til renovationsselskabet og forventer, at der bliver 

indkøbt et nyt skilt på deres regning. En beboerhenvendelse vedrørende et fortov der trænger til 

vedligeholdelse behandles af Niels.  

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter fraværende.  

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Ingenting.  

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars er i dialog med kommunen i sagen om 

opmærkning af p-pladser på Bavnegårdsvej. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Kathe fraværende. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Ingenting. 

 

11. 

Eventuelt. Ingenting. 

 

Efter et kort bestyrelsesmøde afholdt bestyrelse og personale julefrokost. 

 

Referent: Bente Jensen 


